
GRIF GENERALFORSAMLING og DIALOG MØDER 2024 

 

AGENDA 

• Klubhus 2.0 – Hør nærmere om vores planer og kom med dit input 

• Fremtidens GRIF – Hvor skal vi hen? 

Formel Generalforsamling med vedtægtsændringer: 

• Valg af dirigent 

• Formandens beretning. 

• Beretningen fra udvalgene. 

• Forelæggelse og godkendelse af årsregnskab. 

• Vedtægtsændringer 

• Valg af formand til forretningsudvalg. 

• Valg af forretningsudvalg + 1 suppleant i henhold til § 8. 

• Valg af udvalg + minimum 1 suppleant i henhold til § 8. 

• Valg af revisor + 1 suppleant i henhold til § 8. 

• Indkomne forslag. 

o Forslag fra Karate – se næste side 

• Eventuelt. 

  



FORSLAG FRA KARATE 

Kære medlemmer af GRIF’s hovedbestyrelse 
 
I forlængelse af vores tidligere mail og redegørelse på bestyrelsesmødet den 5/3 vil karateafdelingen 
hermed anmode om, at følgende punkt kommer på dagsordenen for GRIFs generalformsamling den 
12/4: 
 
“Nedlæggelse af karateafdelingen og overførsel af afdelingens nuværende forpligtelser og aktiviteter 
samt formue til foreningen Mushindo.” 
 
Det betyder at: 
 
- karateafdelingen nedlægges pr. dags dato. 
- foreningen Mushindo varetager træningen som hidtil, d.v.s. medlemmerne kommer i praksis ikke 
mærke nogen form for ændringer. Kontingent betalt for forårssæsonen 2024 dækker træning indtil 
sommerferien i Mushindo. 
- karateafdelingens formue pr. dags dato, herunder kontingent betalt for forårssæsonen 2024 og 
kommunalt tilskud for 2023 overføres til foreningen Mushindo (CVR nr. 44719932). 
- karateafdelingens udstyr overdrages til foreningen Mushindo. 
- haltider tildelt til karateafdelingen overtages af foreningen Mushindo. Mushindo søger selv haltider 
fremadrettet, men koordinerer ønsker med GRIF. 
 
 
Baggrund for forslaget 

Der har det seneste år været mange drøftelser i GRIFs hovedbestyrelse om foreningens fremtid. 
Debatten har omfattet emner som strategi, økonomi og organisering. 

Karateafdelingen har også haft en række interne drøftelser om vores fremtid. Karaten bygger på den 
østasiatiske budo-tradition. Budo handler om mere end bare kampsport. Det er en holistisk filosofi, 
der fremmer fredelig sameksistens gennem arbejdet med og forståelse af konflikter. 

I afdelingen er vi enige om, at karate har unikke behov og værdier, der adskiller den fra andre 
idrætsgrene. Vi ønsker at værne om denne unikke kultur og identitet. 

Efter grundig overvejelse har vi i afdelingsudvalget enstemmigt besluttet at trække os fra GRIF og 
fortsætte som en selvstændig forening. Vi mener, at dette er den bedste løsning for at sikre karates 
fremtid og videreudvikling. 

Vi vil gerne takke GRIF, især gymnastikafdelingen, for at have hjulpet os med at etablere afdelingen 
for snart 12 år siden. Tak for samarbejdet med alle i bestyrelsen gennem årene og god vind 
fremover. Vi håber fortsat at kunne arbejde godt sammen med GRIFs afdelinger og hovedbestyrelse 
hvor det bliver relevant, f.eks. omkring haltider. 

 
Preben Frost 
Formand for karateafdelingen 

 


